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Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

Protokół Nr 28 z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  15  października    2019 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Jerzy Sudoł  – Starosta Tarnobrzeski 

2. Jacek Rożek – Wicestarosta Tarnobrzeski  

3. Wojciech Gruszka – członek Zarządu 

4. Marian Grzegorzek – członek Zarządu 

5. Marek Ożga – członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Kazimierz Błasiak – sekretarz Powiatu, Elżbieta 

Wojciechowska – Skarbnik Powiatu.    Posiedzenie prowadził starosta Jerzy Sudoł w/g nast. 

porządku. 

1. Przyjęcie  projektów uchwal  Rady Powiatu w sprawach: 

- zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 r. 

- uchwały zobowiązaniowej na 2020 r. dotyczącej inwestycji w ZS Nr 2 w Nowej Dębie. 

- zmian w Statucie SPZ ZOZ w Nowej Dębie 

2. Zmiany w budżecie Powiatu na 2019 r. 

3. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora ZS w Gorzycach w sprawie lodowiska w sezonie 

zimowym 2019/2020 i sprawy  roszczeń za naprawę lodowiska. 

4. Rozpatrzenie wniosku w sprawie  umorzenia   należności pieniężnych z tytułu opłat za 

wyżywienie w SOSzW w Grębowie. 

5. Rozpatrzenie pism Wydziału Geodezji i Gosp. Gruntami i  Środowiskowego Domu 

Samopomocy. 

6. Program Naprawczy SPZ ZOZ w Nowej Dębie na lata  2019 – 2021. 

7. Sprawy różne. 

Starosta udziela głosu Skarbnik Powiatu, która przedstawia projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2019 r. W projekcie uchwały 

proponuje się zwiększenie planu dochodów ogółem o kwotę 1 204 862 zł m.in. w związku 

dotacją na scalenie gruntów wsi Wola Baranowska – 547 609 zł , zwiększeniem subwencji na 

zadania oświatowe- 355 018 zł. Projekt uchwały Zarząd Powiatu przyjął w głosowaniu 

jednogłośnie. Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały zobowiązaniowej na 2020 r. 

dotyczący  inwestycji w Zespole Szkół Nr 2 w Nowej Dębie. Na finansowanie modernizacji 

Sali gimnastycznej zaciągnięto zobowiązanie w wys. 154 900,00 zł. Projekt uchwały przyjęto 

jednogłośnie. Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian 

w Statucie  SPZ ZOZ w Nowej Dębie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

Skarbnik Powiatu przedstawia  dwa projekty uchwał w sprawie zmiany budżetu Powiatu na 

2019 r. Zarząd kolejno jednogłośnie uchwala uchwały. Uchwały oznaczone Nr 28/87/2019 , 

28/88/2019 stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Sekretarz Powiatu przedstawia projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie umorzenia  

należności pieniężnych o charakterze  cywilnoprawnym stanowiących dochody Powiatu. 

Dotyczy należności z tytułu opłat za wyżywienie  w Internacie  Specjalnego Ośrodka Szkolno- 

– Wychowawczego w Grębowie w roku szkolnym 2018/2019. Po dyskusji Zarzad Powiatu 
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jednogłośnie uchwala uchwałę. Uchwała oznaczona Nr 28/89/2019  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Rozpatrzono wnioski dyrektora ZS w Gorzycach. 

Zarząd Powiatu  .  rozpatrywał sprawy wniesione  pismami z dnia 24.09. 2019 r  1.10. 2019 r. 

i 8 10. 2019 r. dotyczące wynajmu pomieszczeń, i związanych z funkcjonowaniem  

przyszkolnego  lodowiska. 

Zarząd Powiatu przekazuje nast. stanowiska: 

 

1. Przyjmuje do wiadomości  informacje o zamiarze podpisania umowy najmu sali 

gimnastycznej w celu prowadzenia  zajęć  aerobiku dwa razy w tygodni i wynajmie 

sali lekcyjnej do prowadzenia zajęć  z języka angielskiego. 

2. Po dyskusji wobec wysokich kosztów uruchomienia i eksploatacji lodowiska Zarząd 

informuje, że należy podjąć działania w kierunku ograniczenia kosztów 

funkcjonowania placówki. W budżecie Powiatu trudno będzie znaleźć dodatkowe    

środki z przeznaczeniem na uruchomienie i działalność  lodowiska w roku szkolnym 

2019/2020. 

3. W odniesieniu do sprawy zaległości ( wezwanie do zapłaty z dnia 02.04.2018 r. w 

kwocie 20 971,50 zł  ) wobec  niemożności zawarcia ugody proponowanej w lipcu  

ubr. polegającej na zapłacie połowy należności  i niejednoznacznych okoliczności 

zaistniałego sporu o zapłatę Zarząd Powiatu poleca zgromadzenie całej 

dokumentacji w sprawie i dokonanie jej analizy przez radcę prawnego Starostwa w 

kierunku rozsądzenia sporu przez Sąd.  

Rozpatrzono pismo Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami z dnia 24.09.2019 r. 

GG.I.6641b.16.2019 w sprawie zmiany w planie wydatków rzeczowo – finansowych na rok 

2019 .  Po wysłuchaniu stanowiska Geodety Powiatowego Ł. Piórka Zarząd Powiatu wyraził 

zgodę na proponowane zmiany. 

Rozpatrzono pismo kierownika  Środowiskowego Domu Samopomocy w Gorzycach w sprawie 

zwiększenia liczby etatów w Dziale Wspierająco – Aktywizującym o jeden  etat. Zarząd 

Powiatu wyraził zgodę. 

Analizowano Program Naprawczy SPZ ZOZ w Nowej Dębie na lata  2019 – 2021. 

Po dyskusji Zarząd Powiatu przyjął nast. stanowisko: 

Zarząd Powiatu   analizował Program Naprawczy Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Zakładów  Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie na lata 2019 – 2021 przedłożony do 

zatwierdzenia w trybie art.59 ust.4 ustawy z dnia 15 kwietnia  2011 r. o działalności leczniczej. 

Zarząd Powiatu, wobec  braku w programie naprawczym konkretnych działań 
ograniczających stratę  i dalsze obniżanie poziomu kapitału własnego SPZ ZOZ,  nie 

zatwierdził dokumentu. O stanowisku Zarządu należy poinformować dyrekcję SPZ ZOZ       

w Nowej Dębie. 

 Sprawy różne: 

 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy 

 

1.Na wniosek Stowarzyszenia  Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Gorzycach 

przeznaczono kwotę 500 zł ( brutto) na zakup usług związanych z inauguracją 
Roku Akademickiego 2019/2020. 
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2.Rozpatrzono wniosek Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej we Wrzawach. 

Na zakup usług związanych z renowacja sztandaru Szkoły Podstawowej  

przeznaczono kwotę 500 zł ( brutto). 

3.Rozpatrzono wniosek  Zarządu Okręgu  Ligi Ochrony Przyrody w Tarnobrzegu. 

Na zakup usług związanych z drukiem kalendarzy na 2020 r. przeznaczono kwotę 
300 zł ( brutto). 

4.Na wniosek Sołectwa wsi Wrzawy w Gminie Gorzyce  przeznaczono kwotę 
1 500 zł ( brutto) na zakup sprzętu AGD dla Stowarzyszenia „Razem dla Wrzaw”. 

5.Rozpatrzono wniosek Koła  Gospodyń Wiejskich w Tarnowskiej Woli. Na zakup 

fartuchów dla członkiń Kola Gospodyń Wiejskich przeznaczono kwotę 800 zł        

( brutto) 

6.Na wniosek Fundacji Kuźnia  Talentów Artystycznych w Tarnobrzegu 

przeznaczono kwotę 500 zł ( brutto) na zakup usług związanych z wydrukiem 

książki „Tarnobrzeskie Straszony edycja 2018”. 

7.Rozpatrzono wniosek Komendy Miejskiej Policji w Tarnobrzegu w sprawie 

dofinansowania Konkursu Plastycznego pt. „Bezpieczne Wakacje” Na zakup 

nagród dla uczestników konkursu przeznaczono kwotę 250 zł ( brutto). 

8.Rozpatrzono wniosek Zarządu Integracyjnego Klubu Sportowego Jezioro 

Tarnobrzeg w sprawie dofinansowania I Integracyjnego Turnieju Tenisa 

Stołowego na 15 – lecie IKS Jezioro Tarnobrzeg. Na zakup nagród dla  

uczestników I Integracyjnego Turnieju Tenisa Stołowego przeznaczono kwotę 250 

zł ( brutto). 

 

 

 

Wobec wyczerpania   przyjętego porządku     Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu 

15   października    2019 r.  

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Jerzy Sudoł 

Kazimierz Błasiak                                       2. Jacek Rożek 

          3. Wojciech Gruszka 

          4. Marian Grzegorzek 

          5. Marek Ożga  
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